
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŐLÉSÉNEK 

GAZDASÁGI ÉS MEZİGAZDASÁGI BIZOTTSÁGA 

H-7100 SZEKSZÁRD, BÉLA KIRÁLY  TÉR 8.   �H-7101, PF. 83   �74/504-159   � 74/419-618 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. augusztus 26-án 15 óra 9 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott rendkívüli ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Dr. Balás Ákos, Máté Péter, Szabó 

Zsolt, Horváth Jánosné bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Csernus Péter, Dr. Hadházy Ákos, Ilosfai Gábor, Koller 

Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Schoeck Károly képviselı, 
     Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı, 

Pál József igazgatóság-vezetı, 
Szeleczki József igazgatóság-vezetı, 
Petı Gábor környezetvédelmi referens, 
Kovács Szilveszter mőszaki ellenır, 

     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. A rendkívüli ülést 15 óra 9 perckor megnyitja.  
 
Varga András: Javasolja a bizottságnak megtárgyalni a Bell and Partners Kft. közterület-
használati díj mentességre irányuló kérelmét. 
 
Kıvári László: Tekintettel arra, hogy a Pénzügyi Bizottság még nem határozatképes, ezért 
javasolja, hogy a nyilvános ülés napirendjével kezdje a bizottság az ülést. 
 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítéssel együtt szavazásra teszi fel a napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 
 
 
1./ napirendi pont 
Szilas utcai útépítés 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Közlekedési rendet érintı kérelmek elbírálása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Közcsatornára történı rákötés támogatására érkezett pályázatok értékelése 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Bell and Partners Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
ZÁRT ÜLÉS 
 
6./ napirendi pont  
Javaslat a Szekszárd, Széchenyi u. 18-20. szám alatti mélyparkoló hasznosítására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Elıadó: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Szilas utcai útépítés 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kıvári László: Milyen konstrukcióban lehetne megvalósítani a fejlesztést? 
 
Szeleczki József: Az 1 Ft-hoz 1 Ft-os támogatási programba az utca nem fér bele, mert nincs 
megfelelı alap. A városban van még több ilyen jellegő utca, akármelyiket behozhatták volna a 
bizottság elé. Nagy volt a lakossági nyomás, ezért emelték most ki ezt az egy utcát. Készült 
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egy állapotfelmérés a hasonló állapotú utcákról, amit aktualizálni kell. Célszerő lenne, ha a 
bizottság erre a témára is egy kicsit több idıt szentelne. 
 
Kıvári László: Az ıszi bejárás után, illetve a pénzügyi helyzet ismeretében lehet majd 
eldönteni, hogy melyik utcát fejlesztik.  
 
Dr. Balás Ákos: Szeptember végén terjesztik a Parlament elé a Magyar Köztársaság 
költségvetését. Akkor már jobban lehet látni, hogy mi vár az önkormányzatokra. A Gazdasági 
Igazgatóság vezetıje is kérte a képviselıket, hogy tanúsítsanak önmérsékletet. Javasolja, hogy 
készüljön el az állapotfelmérés. A lakosokat is meg kell kérdezni, hogy részt tudnak-e vállalni 
a költségekbıl. 
 
Máté Péter: Ha az önkormányzat nem tud ehhez a fejlesztéshez támogatást szerezni, akkor az 
összes ilyen utcát úgy kell megcsinálni, hogy készüljön el elsı ütemben a védıréteg, ami 
sármentessé teszi az utat. Célszerő lenne minél több utcát ilyen konstrukcióban fejleszteni. 
 
Horváth Jánosné: Információ szerint a Szilas utcai lakók maximálisan partnerek a kérdés 
megoldásában. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

223/2009. (VIII.26.) GMB határozat 
Szilas utcai útépítés 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tudomásul vette a Városüzemeltetési és Fejlesztési 
Igazgatóságnak a Szilas utca szilárd burkolattal történı 
kiépítése tárgyában készített elıterjesztését. A Bizottság 
felkéri az Igazgatóságot, hogy végezze el a hasonló jellegő – 
zúzottkıvel szórt, javított földút - utcák állapotfelmérését. A 
Bizottság az állapotfelmérés ismeretében, az ısszel tartandó 
helyszíni bejárást követıen dönt az utcák fejlesztésérıl. 
 
Határidı: 2009. október 30. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
2./ napirendi pont 
Közlekedési rendet érintı kérelmek elbírálása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
1.  Sebességcsökkentı bordák kihelyezése a Landler J. utcában 
 
Máté Péter: Nagyon rövid utca, nem támogatja a bordák kihelyezését.  
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Kıvári László: Inkább a járda állapotát kellene felülvizsgálni, hogy ne az úton közlekedjenek 
a gyalogosok. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
2. Wosinsky ltp. 35-37. szám alatt mozgássérült parkoló kialakítása 
 
Dr. Balás Ákos: Támogatja a táblák kihelyezését.  
 
Máté Péter: Ha már az önkormányzat adja a táblát, akkor helyezzék is ki azt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
3. Gróf P. u. 16. szám elıtti mozgássérült parkoló kialakítása 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság támogassa a parkoló kialakítását. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
4. Béri B. Á. u. 91-93. sz. épület környékén 2 db mozgáskorlátozott parkoló kialakítása 
 
Szeleczki József: Pomsár Erzsébet a Béri B. Á. u. 93. számú épületben lakik és eldöntötte, 
hogy ı az ablakból szeretné látni az autóját, ezért az épület elıtti tőzcsap mellett parkol. Ez 
viszont tőzvédelmi szempontból nem megengedett. Pomsár Erzsébet kérte az 
önkormányzatot, hogy közvetlenül az épület elıtt alakítson ki egy mozgáskorlátozottak 
számára fenntartott parkolót. Ez ellen a házban lakók is tiltakoznak. Szintén a 93. számú 
épületben lakik Szulimán János, aki súlyos mozgáskorlátozott. Az Igazgatóság javasolja, 
hogy a közelben lévı trafóház mellett alakítsanak ki két darab parkolót. 
 
Máté Péter: Támogatja a javaslatot. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
5. Fagyöngy utca közterület lehatárolási rendje 
 
Szeleczki József: A Fagyöngy utcában visszaállították az eredeti forgalmi rendet. Az ott lakók 
gondozzák az árok és az út közti területrészeket és próbálják azt megvédeni ilyen-olyan 
eszközökkel. Az út 4 méter széles, elég rossz állapotban lévı betonburkolattal. Az út és a zöld 
terület között vannak kitaposott nyomok. Szabály szerint a padkát szabadon kellene hagyni, 
de nincs olyan nagy forgalom ebben az utcában. 
 
Máté Péter: Az egész utcát nem lehet egy kalap alá venni. A Szılı utcai szakaszon kérték a 
lakók, hogy legyen egyirányú a forgalom, ezt javasolja is megtenni. Az út mellé kihelyezett 
karók, kövek beljebb kerültek. Az a lakó, aki miatt az egész probléma kialakult már 
elköltözött az utcából. A Fagyöngy u. másik szakaszán valóban szükséges a kétirányú 
forgalom.  
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Kıvári László: Javasolja, hogy nézzék meg a helyszínen a kialakult állapotokat. 
 
Dr. Balás Ákos: Javasolja, hogy elızetesen értesítsék a lakókat a bejárásról. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
6-7. Széchenyi u. 55. sz. épület elıtt tükör kihelyezése, Kossuth u. – Rákóczi u. közötti köz 
végén forgalomtechnikai tükör kihelyezése 
 
Máté Péter: Számos helyet fel lehetne még sorolni a városban, ahol szükséges lenne tükör 
kihelyezése. Ezeket körbe kellene járni és együtt dönteni róluk. Példaként említi a Lehel utcát, 
Szövetség utcát. Oda kell kihelyezni, ahol fontosabb.  
 
Dr. Balás Ákos: A Széchenyi u. 55. számú épület kapcsán kéri, hogy kapjanak felvilágosítást 
az átjárásról is.  
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
8. Csalogány u. – Napfény u. keresztezıdésnél „Megállni tilos” tábla kihelyezése 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a bejárás során ezt a helyszínt is nézzék meg. Megjegyzi, hogy az 
Alisca u. 2-20. elıtt plusz parkolók lettek kialakítva, ezt a város más területein is meg lehetne 
valósítani. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
9. Kiss László forgalmi rend változtatási kérelme 
 
Dr. Balás Ákos: A forgalmi torlódások elkerülése érdekében azon a helyen indokolt a 
„Megállni tilos” tábla fenntartása. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott. 
 
Szeleczki József: Tájékoztatásul elmondja, hogy a Fürdıház utcában készült egy terv a járda 
kiszélesítésére. Márkvárt János nyit egy vendéglátó egységet és ennek kapcsán került ez 
elıtérbe. A Fürdıház utca burkolat szélessége 7-7,5 méter között váltakozik, de 6 méter is 
elegendı lenne. A nyugati oldalon a szegélyek áthelyezésével lehetne plusz területeket nyerni. 
 
Máté Péter: Kérdés, hogy mivel járulnak ehhez hozzá a lakosok. 
 
Szeleczki József: Ez ügyben hétfıre hívta egyeztetésre az ingatlantulajdonosokat.  
 
Kıvári László: A Rákóczi u. – Szent László u. keresztezıdésénél lévı lámpa félrevezetı. Erre 
már többen panaszkodtak. A Várköz utcában a piaccsarnok melletti „Behajtani tilos” táblát 
célszerő lenne áthelyezni az iskola sarkához. 
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Máté Péter: Véleménye szerint a volt „lángosos” épület mellett lehetne 2-3 plusz parkolót 
kialakítani.  
 
Kıvári László: Véleménye szerint a várfal oldalánál is lehetne további parkolóhelyeket 
kialakítani. 
 
Dr. Balás Ákos: A piac rekonstrukció elindulásával ezek oka fogyottá válnak. Megfontolás 
tárgyává tenné azt, hogy a Garay térre fentrıl ne lehessen behajtani árufeltöltés miatt, hanem 
csak a Várköz utcából, a forgalom kétirányúvá tételével egyidejőleg.  
 
Szeleczki József: A kétirányú forgalom bonyolítására kevés a Várköz szélessége. 
 
Máté Péter:  Lehetne kitenni elsıbbséget jelzı táblát. 
 
Kıvári László: A Garay térrıl jut eszébe, hogy a közterület-felügyelık hétvégi, illetve esti 
munkavégzésére vissza kellene térni a következı bizottsági ülésen. 
 
Dr. Balás Ákos: A jelzılámpák vezérlésének témájára is vissza kellene térni. Tamásiban 
érzékelıs lámpák vannak és jól mőködik a rendszer. Azt sem érti, hogy hétvégén miért nem 
mőködnek a lámpák, amikor több a gyalogos is. 
 
Szeleczki József: Látszik a felvetésekbıl, hogy mennyire szükség lenne a hivatalban egy 
forgalom technikusra. Sajnos már jó ideje betöltetlen a státusz. Lenne egy felelıs személy, aki 
ezeket a kérdéseket kezeli. 
 
Dr. Balás Ákos: Ahhoz nem kell forgalom technikus, hogy másképpen vezéreljék a 
jelzılámpákat. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy az elhangzott kiegészítésekkel fogadják el a határozati 
javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

224/2009. (VIII.26.) GMB határozat 
Közlekedési rendet érintı kérelmek elbírálása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága a 
Szervezeti és Mőködési Szabályzatról szóló 10/2000. 
(IV.17.) Kgy. rendelet 1. számú mellékletében kapott 
felhatalmazás alapján a közlekedési rendet érintı 
kérelmeket az alábbiak szerint bírálja el: 
 
1. A Bizottság nem támogatja a Landler Jenı utcában 

sebességcsökkentı borda kihelyezését, egyidejőleg 
felkéri a Városüzemeltetési és Fejlesztési Igazgatóságot 
a járda állapotának felülvizsgálatára; 
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2. A Bizottság egyetért azzal, hogy a Wosinszky ltp. 35-
37. szám alatti épület falára kerüljön kihelyezésre 2 
darab mozgáskorlátozottak számára fenntartott parkoló 
tábla; 

3. A Bizottság egyetért azzal, hogy a Gróf P. u. 16. sz. 
épület elıtti parkolóban kerüljön kialakításra 
mozgássérült parkoló; 

4. A Bizottság Pomsár Erzsébet Szekszárd, Béri B. u. 93. 
szám alatti lakos mozgássérült parkoló kialakítására 
vonatkozó kérelmét – tőzbiztonsági okok miatt - nem 
támogatja. A Bizottság javasolja, hogy a Béri B. Á. u. 
91-93. szám alatti épületben lakó mozgássérült 
személyek részére a lakóépülettıl északra lévı trafóház 
mellett kerüljön kialakításra 2 darab 
mozgáskorlátozottak részére fenntartott parkoló; 

5.  A Bizottság a Fagyöngy utca forgalmi rendjével 
kapcsolatos problémák rendezésére helyszíni szemlét 
kíván tartani. A Bizottság felkéri a Városüzemeltetési és 
Fejlesztési Igazgatóságot, hogy a szemle idıpontjáról 
elızetesen értesítse a lakókat; 

6-7. A Bizottság a Széchenyi u. 55. számú épület elıtt, 
valamint a Kossuth u. – Rákóczi u. közötti köz végén 
kért forgalomtechnikai tükör kihelyezése kapcsán 
helyszíni szemlét tart. A Bizottság felkéri a 
Városüzemeltetési és Fejlesztési Igazgatóságot mérje 
fel, hogy a város más területein hol szükséges még tükör 
ki-, vagy áthelyezése. 

8.  A Bizottság a Napfény u. – Csalogány u. csomóponthoz 
kihelyezni kívánt „Megállni tilos” tábla, valamint a 
Napfény utca sebességcsökkentı bordával történı 
ellátása bírálatára helyszíni szemlét tart. 

9.  A Bizottság nem támogatja a Fürdıház u. 1. szám alatti 
épület elıtt a „Megállni tilos” tábla „Várakozni tilos” 
táblára történı kicserélését. 

10. A Bizottság felkéri a Városüzemeltetési és Fejlesztési 
Igazgatóságot, hogy a Várköz utcában a „Behajtani 
tilos” táblát az általános iskola sarkához helyezze át. A 
Bizottság felkéri továbbá az Igazgatóságot, hogy 
vizsgálja meg a Várköz utcában további parkolóhelyek 
kialakítását (pl. a várfal mellett, volt „lángosos” elıtt). 

 
Határidı: 1-4., 10. pont kapcsán: 2009. szeptember 30. 
  5-8. pont kapcsán: 2009. szeptember 15. 
  9. pont kapcsán: 2009. augusztus 27. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
          Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
Kıvári László: A Pénzügyi Bizottság tagjai közül csak Schoeck Károly jelent meg, így nem 
tudnak együttes ülést tartani. Javasolja, hogy a zárt ülés napirendi pontjával folytassa a 
bizottság az ülést. 
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A bizottság 16 óra 6 perctıl 16 óra 30 percig zárt ülést tartott és meghozta a 225/2009. 
(VIII.26.) GMB számú határozatot. 
 
4./ napirendi pont 
Közcsatornára történı rákötés támogatására érkezett pályázatok értékelése 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
Petı Gábor: Ismerteti az elıterjesztést. Tájékoztatja a bizottságot, hogy sokan azért nem 
tudják igénybe venni a támogatást, mert a támogatási részt elıre meg kell finanszírozzák. 
Javasolja, hogy ezirányban módosuljon a pályázati felhívás. A munkákat a Vízmő Kft. 
végezheti csak, így az önkormányzat közvetlenül a Kft-nek is utalhatja a támogatási összeget. 
 
 Máté Péter: Támogatja a javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

226/2009. (VIII.26.) GMB határozat 
Közcsatornára történı rákötés támogatására érkezett 
pályázatok értékelése 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
a közcsatornára történı rákötés támogatásának pályázati 
felhívására beérkezett pályázatok alapján Soós Tamás 
(Szekszárd, Zrínyi. u. 81.) pályázatát támogatja. A 
pályázó elért pontszáma 420 pont. A beruházás várható 
költsége 381.370.-Ft, az igényelt támogatás 150.000.-Ft 
(saját forrás: 231.370.-Ft). 

2. A Bizottság felkéri a Városüzemeltetési és Fejlesztési 
Igazgatóságot, hogy a Közgyőlés szeptemberi ülésére 
készítse elı a pályázati dokumentáció módosítását annak 
érdekében, hogy a beruházási érték támogatott része 
közvetlenül a Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft. 
részére kerüljön kifizetésre. 

 
Határidı:  
1. pont tekintetében: 2009. augusztus 27. 
2. pont tekintetében: 2009. szeptember 24. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
 
4./ napirendi pont 
Bell and Partners Kft. kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

9   0826 jkv 

Kıvári László: Támogatja a kérelmet, de a szervezı egyeztessen a Mővelıdési Osztállyal és 
az Alisca Terra Kft-vel is.  
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

227/2009. (VIII.26.) GMB határozat 
Bell and Partners Kft. kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja a Bell and Partners Kft. (Budapest, Szentendrei út 
89-93.) kérelmét és a 2009. október 2-án a Garay téren 
tartandó közcélú, környezettudatos gondolkodást segítı 
rendezvény kapcsán a közterületek használatáról szóló 
1/2009. (II.3.) szekszárdi ör. 13. § (2) bekezdése alapján 
eltekint a közterület-használati díj megfizetésétıl. A 
Bizottság felkéri a rendezvény szervezıjét, hogy a gyerekek 
mozgósítása érdekében vegye fel a kapcsolatot a 
Közoktatási, Mővelıdési és Sport Osztállyal, illetve az 
Alisca Terra Kft-vel. 

 
Határidı: 2009. augusztus 27. 
Felelıs: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 

 
6./ napirendi pont 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok végrehajtásáról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Tájékoztatja a bizottságot, hogy hétfın reggel nyit a szociális bolt. A mai 
napra tervezett autópálya bejárás pedig várhatóan szeptember végén kerül megtartásra. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy a szeptemberi helyszíni bejárásokat mikrobusszal tegyék meg. 
Sokkal hatékonyabbak és gyorsabbak is lennének. 
 
Szeleczki József: Tájékoztatja a bizottságot a mezıgazdasági feltáró utak fejlesztését, 
valamint a vízelvezetık kiépítését támogató pályázatok állásáról. A hivatal elkészíttette a 
Lisztes-völgy, a Kopaszhegy és a Szőcs szurdik költségbecslését, illetve a költségek 
megosztását az önkormányzat és az érintettek között. Ismerteti a bizottsággal az egyes 
fejlesztési területekre esı költségeket. A mezıgazdasági utak fejlesztését tartalmazó rendelet 
állítólag szeptember végére véglegesítıdik, bár a Szakigazgatási Hivatalnál arról 
tájékoztatták, hogy ebbıl idén nem lesz semmi sem. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

10   0826 jkv 

228/2009. (VIII.26.) GMB határozat 
Beszámoló a lejárt határidejő bizottsági határozatok 
végrehajtásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága az 
1/2009. (I.7.), 2-12/2009. (I.21.), 13-18, 20-28/2009. (I.28.), 
29-32, 34-36/2009. (II.11.), 37-51/2009. (II.25.), 52-54, 57-
58/2009. (III.11.), 59-80/2009. (III.25.), 81, 84-85, 95-
96/2009. (IV.1.), 97, 99-100, 103-106/2009. (IV.15.), 107-
110, 112-116/2009. (IV.29.), 117-134/2009. (V.6.), 135-
147/2009. (V.19.), 148-153, 157-159/2009. (V.27.), 160-
161/2009. (VI.9.), 162-165, 171-180/2009. (VI.17.), 181-
198/2009. (VI.24.), 199-204, 207208, 210-212/2009. 
(VII.8.), 213-214/2009. (VII.29.), 217-220, 222/2009. 
(VIII.11.) GMB határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 

A Bizottság a 19/2009. (I.28.) GMB határozat határidejét 
2009. december 31-ig meghosszabbítja. 

A Bizottság a 33/2009. (II.11.) GMB határozat határidejét 
2009. december 31-ig meghosszabbítja. 

A Bizottság a 82/2009. (IV.1.) GMB határozat határidejét 
2009. december 31-ig meghosszabbítja. 

A Bizottság a 83/2009. (IV.1.) GMB határozat határidejét 
2009. szeptember 30-ig meghosszabbítja. 

A Bizottság a 86/2009. (IV.1.) GMB határozat határidejét 
2009. szeptember 30-ig meghosszabbítja. 

A Bizottság a 98/2009. (IV.15.) GMB határozat határidejét 
2009. december 31-ig meghosszabbítja. 

A Bizottság a 111/2009. (IV.29.) GMB határozat határidejét 
2009. október 30-ig meghosszabbítja. 

A Bizottság a 154/2009. (V.27.) GMB határozat 2. 
pontjának határidejét 2009. december 15-ig 
meghosszabbítja. 

Határidı: 2009. augusztus 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke a nyilvános ülést 17 órakor berekeszti.  

K. m. f. 
    Kıvári László  

                   elnök 
Készítette: 
                         Varga András   
                        jegyzıkönyvvezetı Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


